
Hjerm Landsbyordning, den 

  

      

REFERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag den 12.01.2021 kl. 17.00 – 19.30 på Teams 

Mødedeltagere: Inger, Kristina, Maria, Nicole, Jette, Charlotte, Lone, Anders og Vinni 

Gæst: Erik. 

Fraværende: Mie, eleverne 

 
1. Underskrivelse af sidste referat.  (Udsat til det er muligt) 

 

2. Orienteringspunkter (OP) 

➢ Orientering (VSH/AJA) (herunder COVID – 19) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) (ikke deltagende på Teams) 

➢ Personale (Lone/Charlotte) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat: 

COVID-19 

Der har været mellem 4 og 11 elever pr. dag i nedlukningen. Det er skiftende børn. Der er lærer på i de fleste timer, 

Mette og Lasse. Det fungerer ret godt. Vi håber på at starte op igen mandag, men vi ved intet om det. 

Der opfordres til at personalet tager en test, da der ikke er så mange der bliver testet for tiden. 

Restriktioner i dagtilbuddet lige nu: 

Håndvask mange gange om dagen, forældrene udenfor, mundbind for gæster, de forskellige grupper er ikke samlet, 

2 meters afstand ved møder og pause, vuggestue og børnehave spiser morgenmad hver for sig, indberetning af antal 

børn hver dag. 

------ 

Det er Ulla og Jesper der følger førskole gruppen over på skolen. Dvs. fra marts og til sommerferien. Da der er mange 

børn i børnehaven efter 1. marts, bliver Jonna ansat i børnehaven til og med d. 30. Juni. Forældrene til førskolebørn 

vil blive inviteret til forældremøde ret sent i år grundet COVID-19 (d. 24.02), i håb om at alle kan alle. 

Børnetallet ser fint ud i alle afdelinger. Vuggestuen falder dog lidt i antal. 

Både dagtilbud og skole skal til at dele affald i restaffald og madaffald. 

Vi er begyndt at lave plan for økonomien for 2021 
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3. Sangglad projekt (VSH) 

- Kort om forventning for 2021 

Referat: 

COVID-19 har gjort det lidt besværligt og vi har haft to forskellige undervisere og skal starte med den tredive til 

marts, men vi synes stadigvæk at det er et godt forløb. Personalet får meget ud af det. Vi har lige nu næsten færdige 

med det første år, hvor vi skulle afslutte med den store sangfest for forældrene. Den er udskudt til det er muligt at 

afholde.  

Punkter fra 1. Års certificering:  

- det er almindeligt at synge, både alene og sammen med andre. Der er fokus på de voksnes 

stemmebrug og redskabskasse i forhold til at understøtte børnenes sang og stemmebrug, samt stor 

opmærksomhed på børnenes stemme og sang. 

- Sang er en fast del af arbejdet med den styrkede læreplan og bruges som løsning på konkrete 

opgaver 

- Sangen er tydelig i dagsrytme og indgår i markeringen af højtider og festdage. 

- Personalet har haft 2 individuelle  

- Personalet skiftes til at afholde Sangglad seancer, hvor underviseren bagefter giver feedback. 

Sangen skal bruges som redskab i hverdagen. 

 

4. Pædagogisklærerplan (VSH) 

- Læs gerne vedhæftede igennem inden mødet 

Referat: 

Vi har siden 2004 arbejdet ud fra de pædagogiske læreplaner. De er nu blevet revideret, og hedder nu Den Styrkede 

pædagogiske læreplan. Den største ændring er, at vi før arbejdede ud fra hvert enkelt læreplanstema, hvor vi nu 

tager udgangspunkt i det hele barn. Det giver et større råderum i dagtilbuddet og en klar fordel. 

Dagtilbuddet har nu færdiggjort læreplanen. Det har været et stort, men spændende arbejde. Læreplanen kommer 

til at ligge på vores hjemmeside. 

Vi vil herefter arbejde videre med at udvikle den ved løbende at have den som et punkt på vores personale møder. 

Der skal hele tiden tilføjes og slettes. 

Vi har prøvet at lave den så praksisnær som muligt. 

Bestyrelsen synes, det er et godt stykke arbejde. 
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5. Byggeriet på skolen. (EJ, AJA) 

- Gennemgang af byggeplan. De tre etaper. 

- Skal plan for ombygning gøres tydelig for forældre? 

- Hvilke udfordringer forventes der hen over foråret. 

Referat: 

Renoveringen er gået i gang på skolen. Etape 1 er at lave det nye bibliotek i aulaen. Der bliver tilført 7,1 million 

kroner.  

De udvalgte håndværkere er: 

Mure:  Yde Larsen  

Tømrer: Lars Højris  

VVS: Gravesen blik og VVS   

Ventilation: Mogensen VVS 

EL: Velsø  

CTS: Jysk el teknik  

Maler: Gravgaard  

Gulv: garant Holstebro og Polysan  
 

4. klasse bliver midlertidig flyttet til indskolingsgangen 

5. og 6.  klasse skal være i den sorte diamant (den gamle vuggestue) i renoveringsperioden. 

På et tidspunkt skal førskolen til 3. klasse også flyttes, men det ved vi ikke, hvordan det bliver løst endnu. Der bliver 

opsat en toiletvogn på et tidspunkt. 

Den forventede sværeste tid vil være fra marts til sommerferien, men vi må få det bedste ud af det. Det bliver godt 

til sidst.  

Der vil komme information ud til forældre hen ad vejen på AULA og Facebook. 

 

 Brugertilfredshedsundersøgelse på skolen/SFO 

- Medsendt bilag gennemgås, bør læses før mødet. 

- Ideer til Indsatsområder de kommende skoleår diskuteres. 

- Er der særlige opmærksomhedspunkter, der kræver hurtig forbedring. 

Referat: 

Skolen ligger pænt i tilfredshedsbarometret i forhold til de andre skoler i Struer kommune. 

Den samlede tilfredshed med vores SFO skal vi gerne have løftet. 

En ide er at spørge alle SFO forældre, hvorfor de har svaret som de har gjort i undersøgelsen, så vi kan blive klogere 

på det, og handle derudfra. Det vil også være en god ide, at spørge børnene om, hvad de gerne vil med deres SFO. Vi 

står snart med nye omgivelser SFO, hvad skal vi ændre. 

Evt. spørge de andre SFO´er i kommunen, hvordan de driver SFO, for at lære noget af dem. 

Evt. lægge SFO´ens ugeplaner ud så alle kan se dem. 
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7. Den gode historie 

Referat: 

Fortælle om renoveringen af skolen i opslag. 

Der er mange sjove oplevelser med fjernundervisning i skolen. 

 

8. EVT. 

 

Punkter til næste møde: 

- Evt. Tilfredshedsundersøgelse i SFO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


